
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
Nb: vragen en antwoorden worden verzonden aan College, MT en alle raadsleden. 
 
INDIENING 
 

Steller vragen:  VVD FRACTIE, Cees Leenders 
 
Datum: 10 februari 2012 
 
 

 
Onderwerp: functioneren van burgers met een “visusbeperking” 
 
Wijze van beantwoording:  
 0 mondeling 

- in commissie SAM / RUI / MID / SC 
- in raadsvergadering 

X schriftelijk 
 
Uiterlijke beantwoording: binnen afgesproken termijn, bij voorkeur voorafgaand aan vergadering 
Commissie Ruimte op 15 maart 2012!',   
 
Vooraf: 
Bij de herinrichting van de Binnenweg en ook bij de herinrichting van het terrein voor het zwembad 
aan de Sportparklaan is naar de mening van reagerende burgers een verslechtering opgetreden in de 
situatie voor mensen met een visusbeperking. 
 
Vraag/Vragen: 
 

• Wordt deze omschrijving van de situatie door het College herkend?  
 
Indien met ja beantwoordt…………. 
 

• Welke mogelijkheden kunnen er worden voorgesteld om deze situatie te verbeteren? 
 
ANTWOORD 
 
datum: 9 maart 2012  
 
portefeuillehouder: Christa Kuiper 
 
antwoord: 
 
De vraag of de nieuwe herinrichting van de Binnenweg een verslechtering betekent voor mensen met 
een visusbeperking, wordt meegenomen bij de komende evaluatie van de herinrichting van de 
Binnenweg. 
 
Wat betreft de herinrichting van het terrein voor het zwembad is daar momenteel een tijdelijke 
bestrating aangebracht. Het voorplein wordt nog definitief ingericht. Voorheen waren er zowel op het 
voorterrein als op de Sportparklaan zelf geen speciale voorzieningen aangebracht voor mensen met 
een visusbeperking. Ook bij de inspraakronde zijn hierover geen vragen gesteld of opmerkingen 
gemaakt. Indien dit toch gewenst is kan bij het definitieve plan voor het voorterrein extra aandacht 
worden besteed aan dit aspect.    
 
evt bijlagen: [titels/omschrijvingen] 
 


